



## 促黄体素 $\beta$ 基因多态性及其与济宁青山羊产羔数的关系

狄冉<sup>1</sup>, 梁琛<sup>2</sup>, 储明星<sup>1\*</sup>, 刘文忠<sup>2</sup>, 方丽<sup>1</sup>, 马月辉<sup>1</sup>, 李奎<sup>1</sup>

1. 中国农业科学院北京畜牧兽医研究所 农业部畜禽遗传资源与利用重点开放实验室, 北京 100193; 2. 山西农业大学动物科技学院, 太谷 030801

### Polymorphism of Luteinizing Hormone Beta subunit Gene and Its Relationship with Litter Size of Jining Grey Goats

DI Ran<sup>1</sup>, LIANGG Chen<sup>2</sup>, CHU Ming xing<sup>1\*</sup>, LIU Wen zhong<sup>2</sup>, FANG Li<sup>1</sup>, MA Yue hui<sup>1</sup>, LI Kui<sup>1</sup>

1. Key Laboratory of Farm Animal Genetic Resources and Utilization of Ministry of Agriculture, Institute of Animal Science, Chinese Academy of Agricultural Sciences, Beijing 100193, China; 2. College of Animal Science and Veterinary Medicine, Shanxi Agricultural University, Taigu 030801, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)